

Chief Executive Officer

Ben Illigens

English

Dr. Ben Illigens is a neuroscientist (MD) with more than 15 years of international experience at the intersection of medicine, technology, and global health. He has held senior leadership roles in clinical research, data science, and digital health, and is the author of over 80 peer-reviewed publications. At Data4Life, Ben's focus is on advancing interoperable platforms, precision medicine, and global health research through innovation and collaboration.

Deutsch

Dr. Ben Illigens ist Neurowissenschaftler (MD) mit mehr als 15 Jahren internationaler Erfahrung an der Schnittstelle von Medizin, Technologie und globaler Gesundheit. Er war in leitenden Positionen in der klinischen Forschung, Data Science und digitalen Gesundheit tätig und ist Autor von über 80 peer-reviewten Publikationen. Bei Data4Life konzentriert er sich darauf, durch Innovation und Zusammenarbeit interoperable Plattformen, Präzisionsmedizin und globale Gesundheitsforschung voranzubringen.